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Yrkande angående Motion av Elisabet Lann (KD), 
Kalle Bäck (KD), Johanna Holmdahl (KD) och  
Jörgen Knudtzon (KD) om hur Göteborgs  
Stad ska förhålla sig till AI 
 

Förslag till beslut 
I kommunfullmäktige:  

- Anse motionen besvarad 

 

Centerpartiet delar motionärens bild av att det är viktigt att följa utvecklingen av AI och 
att kommunen behöver ta ansvar över hur AI används i verksamheten. Det är tydligt att 
utvecklingen gått väldigt snabbt framåt och att AI kommer ha stor påverkan på samhället 
framöver.  

Därför är det väldigt bra att det finns ett pågående arbete. Stadsledningskontorets svar 
visar på ett gediget arbete som både pågår och är på gång vilket gör att en ny samlad 
strategi inte skulle tillföra något. Snarare är det positivt att denna motions frågeställningar 
synliggjort att kommunen är på tårna gällande den nya tekniken och att de farhågor som 
kan finnas omhändertas i det pågående arbetet.  

Med detta anser Centerpartiet motionen besvarad. 
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